

Amazing
TAIWAN 台湾

7D5N
高雄/ 屏东 (垦丁 + 小琉球)
KAOHSIUNG/ PINGTUNG
(KENTING + XIAO LIUQIU ISLAND)

Tour Code: WKK



Taiwan
台湾



Semi-Submersible
Glass-Bottom Boat
乘搭半潜艇玻璃船体验



Hamasing Railway Culture Park
哈玛星铁道文化园区



Eluanbi Lighthouse
鹅銮鼻灯塔

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Xiao Liuqiu Island
小琉球



Dapeng Bay National Scenic Area
(Boat ride experience)
大鹏湾风景区 (乘船体验)



Blueprint Cultural and Creative Park
蓝晒图文创园区



Great Harbour Bridge
大港桥



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ KAOHSIUNG

D2

ARRIVAL KAOHSIUNG 🚗 KENTING (MOB/L/-)

- ✓ **Dapeng Bay National Scenic Area**
(Boat Ride Experience + Eat Grilled Oysters)
- ✓ **Pingtung King Boat Musuem**
(Include Entrance Ticket)
- ✓ **Eluanbi Lighthouse**
(Include Entrance Ticket)
- ✓ **Kenting Night Market**

D3

KENTING 🚗 XIAO LIUQIU ISLAND 🚗 KENTING (B/L/-)

- 🚢 Take a ferry from Donggang Wharf to Xiao Liuqiu Island
- ✓ **Black Devil Cave**
- ✓ **Beauty Cave**
- ✓ **Semi-Submersible Glass-Bottom Boat Experience**
- 🚢 Take a ferry back to Donggang Wharf
- ✓ **Donggang Huaqiao Market**

D4

KENTING 🚗 TAINAN (B/L/D)

- ✓ **Paradise of Capybara**
- ✓ **Shengli New Village Victory Star V.I.P. Zone**
- ✓ **Tianliao Moon World**
- ✓ **Dakeng Leisure Farm**
(Can Close Interaction with Animals)

D5

TAINAN 🚗 KAOHSIUNG (B/-/D)

- ✓ **Blueprint Cultural and Creative Park**
- ✓ **Hayashi Department Store**
- ✓ **West Market**
- ✓ **GuoHua Food Street**
- ✓ **Time and Space City (3D Painting)**
- ✓ **Talee's Sky Park RIZZ**
(Amusement Rides at own Expense)

D6

KAOHSIUNG (B/L/-)

- ✓ **Three Pavilions at Crystal Lake**
- ✓ **Great Harbour Bridge**
- ✓ **Pier 2 Art Centre**
- ✓ **Hamasing Railway Culture Park**
- ✓ **Liuhe Night Market**

D7

KAOHSIUNG ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ✓ **Free & Easy**

TOURIST ATTRACTIONS:

PINGTUNG

- ◆ **Xiao Liuqiu Island** - Is located off the coast of Donggang, Pingtung County, and is Taiwan's only coral reef island. Renowned for its rich marine ecology, dramatic coastal landscapes, and unique cultural heritage, the island is home to sea turtle habitats, vibrant coral reef ecosystems, and a distinctive fishing village culture. Popular attractions such as [Black Devil Cave], [Beauty Cave] and [Wild Boar Trench] showcase the island's natural charm and geological features. The long-standing coexistence between its people and the sea has shaped a unique cultural identity, making Liuqiu Island one of the most distinctive island destinations in southern Taiwan.
- ◆ **Semi-Submersible Glass-Bottom Boat Experience** - A 30-40 minute boat tour with an air-conditioned underwater cabin and large glass windows, offering clear views of coral reefs, tropical fish, and green sea turtles—all without getting wet. Above deck, enjoy scenic coastal views.
- ◆ **Dapeng Bay National Scenic Area** - Take a sightseeing yacht to explain the natural ecological landscape of Dapeng Bay, and admire the Oyster Shell Island, which is almost entirely made of dumped oyster shells accumulated over many years. After the ecological lake tour, we also added a grilled oyster feast, and the grilled oysters had no fishy smell and were all fresh and sweet.
- ◆ **Pingtung King Boat Musuem** - Using "Wang Boat" as the design concept, the architecture translates the imagery of the Wang boat and the ocean into its form, creating a connection to the local identity of Donggang. The opening above the roof symbolizes the dragon eyes—the soul of the Wang boat—while the zigzag design below incorporates transparent glass to reduce the visual heaviness of the structure. Dynamic, wave-like curves evoke the movement of the sea, embodying the enduring and ever-flowing spirit of local culture.
- ◆ **Eluanbi Lighthouse** - Pingtung Eluanbi Park is located at the southernmost tip of Taiwan. It is famous both at home and abroad for its pure white Eluanbi Lighthouse. It was selected as one of the eight scenic spots in Taiwan during the Japanese occupation. What comes into view is the Coconut Grove Avenue, which is really beautiful. You can also overlook the blue sea and Dajianshi Mountain in the distance. The vast field of vision is really refreshing!
- ◆ **Paradise of Capybara** - It incorporates many Japanese elements, such as Torii, Kaminari and other scenic spots. The strong Japanese style is really easy to photograph. The temple gate designed after the Japanese Kaminari Gate is super cute, and there are capybara guardians on the left and right. You can feed sika deer, scottish blackface sheep and capybara.

KAOHSIUNG

- ◆ **Hamasing Railway Culture Park** - The park features large-scale public art installations, including giant suitcases and gramophones crafted from steel. These creative artworks attract visitors and photographers alike, making every corner of the park an ideal photo spot while preserving Kaohsiung's railway heritage.
- ◆ **Pier 2 Art Centre** - Pier-2 Art Center regularly hosts major annual art events such as the Kaohsiung Design Festival, Container Arts Festival, Pier-2 Anime Festival, and Steel Sculpture Festival. Artists and designers from around the world gather here to present exhibitions, installations, musical performances, and immersive experiences, bringing art into everyday urban life and enriching Kaohsiung's cultural landscape.
- ◆ **Three Pavilions at Crystal Lake** - Located on the northern lakeside slope of Chengcing Lake, the Three Pavilions Scenic Area is one of the famous Eight Scenic Spots of Chengcing Lake. It consists of three traditional Chinese-style pavilions, namely Youru Pavilion, Danru Pavilion, and Qingru Pavilion, each featuring its own distinctive architectural style.

TAINAN

- ◆ **West Market** - With a history spanning over a century, West Market was once the largest traditional market in southern Taiwan and holds countless memories for local residents. After extensive restoration and revitalization, the market retains its iconic Mansard roof architecture while incorporating creative retail shops, textile stores, light dining venues, and specialty food stalls, creating a unique blend of heritage preservation and modern tourism.
- ◆ **Dakeng Leisure Farm** - Dakeng Farm is a nature-based leisure farm featuring a rope suspension bridge and a high-altitude zip slide, offering both scenic views and thrilling fun. It also has a natural mountain spring SPA for relaxation. Visitors can get close to cute animals like musk pigs, hens with chicks, peacocks, and white doves. Perfect for family trips, the farm provides fun ecological interactions and is a great escape into nature.

SHOPPING STOP

- ✓ **Aboriginal Local Products**
- ✓ **Pearl Exhibition Museum**



Special Cuisine:

- ✓ **5 Breakfast / 4 Lunch / 2 Dinner**
- ★ **Seafood Cuisine**
- ★ **Taiwanese Cuisine**
- ★ **VASO HOME (MICHELIN BIB GOURMAND Recommended)**
- ★ **Xiao Liuqiu Cuisine**
- ★ **Takoa 1972 (Hotpot)**



Hotel or similar (5 NIGHTS)

- ✓ **Kenting Long Beach Hotel / YOHO Beach Resort or similar class**
- ✓ **Dakeng Leisure Farm Resort or similar class**
- ✓ **Kaohsiung Midtown Richardson Hotel or Yoshi Hotel or Fish Hotel or similar class**

x2 Nights
x1 Night
x2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Paradise of Capybara
鹿儿岛水豚生态园区



Shengli New Village
Victory Star V.I.P. Zone
胜利星村生活创意园区



Tianliao Moon World
田寮月世界



精简行程

第一天 启程 ✈️ 高雄

第二天 抵达高雄 🚗 垦丁 (机上用餐/午/-)

- ✓ 大鹏湾风景区 (乘船体验 + 烤蚵任吃)
- ✓ 屏东县王船文化馆 (含门票)
- ✓ 鹅銮鼻灯塔 (含门票)
- ✓ 垦丁大街

第三天 垦丁 🚗 小琉球 🚗 垦丁 (早/午/-)

- 🚢 搭乘渡轮-由东港码头前往小琉球
- ✓ 乌鬼洞
- ✓ 美人洞
- ✓ 搭乘半潜艇玻璃船体验
- 🚢 搭乘渡轮返回东港码头
- ✓ 东港华侨市场

第四天 垦丁 🚗 台南 (早/午/晚)

- ✓ 鹿儿岛水豚生态园区
- ✓ 胜利星村生活创意园区
- ✓ 田寮月世界
- ✓ 大坑农场 (可近距离接触小动物)

第五天 台南 🚗 高雄 (早/-/晚)

- ✓ 蓝晒图文创园区
- ✓ 林百货
- ✓ 西市场 (百年古迹)
- ✓ 国华街美食巡礼
- ✓ 时空之城-亚洲最大 3D 彩绘
- ✓ 高雄大立高空乐园 (可自费体验游乐设施)

第六天 高雄 (早/午/-)

- ✓ 三亭揽胜 (澄清湖八景之一)
- ✓ 大港桥
- ✓ 驳二艺术特区
- ✓ 哈玛星铁道文化园区
- ✓ 六合夜市

第七天 高雄 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ✓ 自由活动

观光景点：

屏東

- ◆ **小琉球** - 位于屏东县东港外海，是台湾唯一的珊瑚礁岛屿。丰富的海洋生态，壮丽的海岸地景与独特的人文风情，以海龟栖地、珊瑚礁生态及渔村文化闻名。岛上拥有【乌鬼洞】、【美人洞】、【山猪沟】等著名景点，展现人与海洋共生发展的文化脉络与自然魅力，使其成为台湾南部极具特色的海岛据点。
- ◆ **搭乘半潜艇玻璃船体验** - 搭乘半潜艇无需下水即可近距离欣赏海底生态，并有机会寻找海龟踪影。当海龟出现时，往往引来全船游客欢呼。对于不想下海戏水的旅客而言，是轻松游览小琉球海洋世界的绝佳选择。
- ◆ **大鹏湾风景区** - 坐上观光游艇解说大鹏湾自然生态景观，赏蚵壳岛，几乎全由倾倒蚵壳经年累月堆积而起，生态游湖结束之后还加码烤蚵大餐，没有腥味的烤蚵一整个鲜甜肥美！
- ◆ **屏东县王船文化馆** - 以「王船」为概念，透过形式转译呈现王船与海洋意象、连结东港在地特色；在屋顶上方的开孔设计象征王船灵魂的龙目，下方折线设计采用透明玻璃⑤减低量体的压迫感，以海浪般的动态曲线，承载永不停息的文化精神。
- ◆ **鹅銮鼻灯塔** - 屏东鹅銮鼻公园位于台湾最南端，以纯白色的鹅銮鼻灯塔驰名中外，日据时期就被选为台湾八景之一。映入眼帘的是椰林大道，真的好美，还可远眺湛蓝大海及大尖石山，辽阔的视野真的是令人感到心旷神怡啊！
- ◆ **鹿儿岛水豚生态园区** - 融入了许多日本元素，像是鸟居、雷门等等景区浓浓的日式风情真的非常好拍，仿照日本雷门设计的神庙大门超可爱，而且左右两边 还有水豚守护神呢可以喂到梅花鹿、黑面羊、水豚。

高雄

- ◆ **哈玛星铁道文化文化园区** - 园区内设有许多大型装置艺术作品，例如巨型旅行箱、留声机等铁雕艺术品，吸引游客驻足拍照。园区融合铁路文化与艺术创作，是高雄热门打卡景点之一。
- ◆ **驳二艺术特区** - 经常举办高雄设计节、货柜艺术节、驳二动漫祭、钢雕艺术节等大型艺文活动。透过展览、装置艺术、音乐表演及沉浸式体验，让艺术融入城市生活，为高雄增添独特文化魅力。
- ◆ **三亭揽胜 (澄清湖八景之一)** - 位于高雄市澄清湖北岸临湖坡地，是一处古典亭园景观，也是澄清湖八景之一。该景点由三座造型各异的中国传统式凉亭组成，分别名为“有如亭”、“淡如亭”和“清如亭”。

台南

- ◆ **西市场 (百年古迹)** - 拥有超过百年历史，曾是南台湾最大的传统市场，承载着许多台南人的生活记忆。经过修复改造后，保留了经典的马萨式屋顶建筑风格，市场内设有文创商品、百货、纺织品、轻食及熟食摊位，兼具文化保存与观光体验价值。
- ◆ **大坑农场** - 一座结合自然生态与休闲体验的特色农场，园内设有绳索吊桥及高空滑车等设施，让游客在欣赏山林美景的同时感受刺激与乐趣。农场还拥有天然山泉SPA，让游客能够放松身心，享受大自然的疗愈氛围。此外，游客还能近距离接触各种可爱的小动物，包括麝香猪、母鸡带小鸡、孔雀及白鸽等，非常适合亲子同游，体验丰富有趣的生态互动，是休闲度假与亲近自然的好去处。

购物店

- ✓ 山地特产中心
- ✓ 珍珠展示中心

风味餐：

- ✓ **5 早餐 / 4 午餐 / 2 晚餐**
- ★ 海鲜料理
- ★ 台式料理
- ★ VASO 弘肉燥饭铺 (米其林必比登推荐)
- ★ 小琉球风味餐
- ★ 打狗霸 (小火锅)

酒店住宿 (5 晚)

- ✓ 垦丁-长滩休闲饭店 / 悠活渡假村 或 同级 x2 晚
- ✓ 台南-大坑休闲农场 或 同级 x1 晚
- ✓ 高雄-德立莊酒店 / 佑煦行旅 / 鲔鱼家族饭店 或 同级 x2 晚

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type C / 类型 - 2 round pin / 两个圆脚插头 Type I / 类型 - 3 Oblique flat blade pin "V-Shape" / 八字扁型脚 + 接地孔
时差 Time Different 	Taiwan - No time different with Malaysia 台湾时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 19°C - 27°C ☐ Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C ☐ Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C ☐ Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A330		

Departure Date:

出发日期:

Flight :

航班行程:

Tour Fare:

团费:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Tipping:

小费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Visa:

签证:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL :

总数:

GD Partner:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441